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P R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr XXIII/2016 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  28 września 2016 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 

         

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 14 radnych (nieobecny był Jacek Warchał). 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Tomasz Marć – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Wiesława Kowalewska – inspektor ds. budownictwa i gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

5. Mateusz Ostapiuk – inspektor ds. zamówień publicznych i dróg 

6. Lukrecja Piórkowska – dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Gościmcu 

7. Anna Łapińska – dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Górkach Noteckich 

8. Jerzy Jażdżewski – dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Zwierzynie 

9. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności.  

 

 

Porządek obrad XXIII Sesji Rady Gminy Zwierzyn 

1) Otwarcie XXIII zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum.  

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Informacja dyrektorów szkół o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2015/2016 z uwzględnieniem wyników sprawdzianu szkolnego i egzaminu 

gimnazjalnego. 

6) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen za wynajem sal wiejskich i ich 

wyposażenia stanowiących mienie komunalne Gminy Zwierzyn, 

b) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego na 

współfinansowanie przedsięwzięcia pn. „Remont drogi powiatowej 1359S 

Zwierzyn-Górecko”, 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

d) uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie 

wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu o nazwie „Puszcza Drawska”.   

7) Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania radnych. 

8) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów. 

9) Wolne wnioski i informacje. 

10) Zamknięcie XXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

 

1. Otwarcie XXIII zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 
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            Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 11
10 

otworzył Mirosław Gniewczyński 

przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn 

na sali obrad obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy 

obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

Następnie przewodniczący RG powitał radnych i zaproszonych gości przybyłych na sesję. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

                    Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn przedstawił 

porządek obrad. Następnie poinformował, że w dniu dzisiejszym do biura rady wpłynął 

projekt uchwały w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego 

w sprawie wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu o nazwie „Puszcza Drawska”, wobec 

czego zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o ten projekt. Następnie zapytał się, czy 

ze strony Rady są inne wnioski do przedstawionego porządku obrad i czy są uwagi do 

zgłoszonego wniosku. Radni nie zgłosili wniosków ani uwag do porządku obrad. Wobec 

powyższego przewodniczący RG zadał pytanie, kto jest za przyjęciem zaproponowanego 

porządku obrad. Zaproponowany porządek obrad radni przyjęli jednogłośnie, za jego 

przyjęciem głosowało 14 radnych. Przewodniczący RG poinformował, że wprowadzony 

punkt do porządku obrad otrzyma nr 6d. 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

            Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że radni otrzymali 

informację pisemną obejmującą działalność wójta w okresie międzysesyjnym i otworzył 

dyskusję (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Włodzimierz Nobis stwierdził, że w punkcie 12 sprawozdania jest mowa o sytuacji 

finansowej SG05, zadając pytanie, czy znaczy to, że zostaną podniesione ceny za odbiór 

odpadów komunalnych. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że SG05 od pewnego momentu nie bilansowało się. 

Jako zarząd wstrzymaliśmy poziom zadłużenia. Wg wytycznych Urzędu Marszałkowskiego 

w dalszym ciągu będziemy przypisani do ZUO w Chruściku (4 okręgi). Dążyliśmy do 

podziału województwa na dwa okręgi (północ, południe). Urząd Marszałkowski nie wyraził 

zgody na przejście do Wielkopolski. My wyraziliśmy zgodę, ale pod pewnymi warunkami. 

Trwa walka, gdyż cena odbioru śmieci jest zróżnicowana. Stwierdził jednak, że cena za 

odbiór odpadów nie wzrośnie, a wręcz przeciwnie, docelowo będą walczyć, żeby ta cena była 

niższa. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 3. 

 

4.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

             Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu).  
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Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i punkt 4. 

 

5. Informacja dyrektorów szkół o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 

2015/2016 z uwzględnieniem wyników sprawdzianu szkolnego i egzaminu 

gimnazjalnego. 

 

        Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że sprawozdania  

o realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016 były załącznikiem do informacji  

o wykonaniu budżetu gminy za 2016 rok, dlatego dyrektorzy poinformują tylko o wynikach 

sprawdzianu szkolnego i egzaminu gimnazjalnego. 

 

Jerzy Jażdżewski dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Zwierzynie przekazał 

informację o wynikach sprawdzianu szkolnego i egzaminu gimnazjalnego w jego placówce, 

stwierdzając, że egzamin wypadł przyzwoicie. 

 

Jarosław Skiba prosił o wyjaśnienie pojęcia stanin i ile ich jest. 

 

Jerzy Jażdżewski udzielił odpowiedzi, informując, że skala staninowa odpowiada nam na 

pytanie jaką pozycję zajmuje wynik osiągnięty przez ucznia, jest ich 9 ( 1 najniższy, 9 najwyższy). 

Najwięcej jest średnich stanin. 

 

Anna Łapińska dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Górkach Noteckich przekazała 

informację o wynikach sprawdzianu szkolnego i egzaminu gimnazjalnego w jej placówce, 

informując, że szkoła podstawowa, jak i gimnazjum zostały objęte programem naprawczym, 

gdyż pierwszy raz osiągnęli tak słaby wynik z egzaminów. 

 

Lukrecja Piórkowska dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej w Gościmcu przekazała 

informację o wynikach sprawdzianu szkolnego, informując, że szkoła w tym roku jest o jeden 

stanin wyżej. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący zamknął punkt 5. 
 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

   a) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia cen za wynajem sal wiejskich i ich 

wyposażenia stanowiących mienie komunalne Gminy Zwierzyn        
 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że projekt uchwały został wywołany na 

wniosek radnej o obniżenie kwoty za wynajem sali w Gościmcu o 50% do kwoty 250 zł. W 

trakcie przygotowywania projektu uchwały zostało skierowane pismo do pani sołtys o zajęcie 

stanowiska w tej sprawie. Stanowisko rady sołeckiej było odmienne od wniosku radnej 

(zgłosili sprzeciw obniżce kwoty za wynajem sali). W zakresie planowanego remontu sali 

czekają na uruchomienie środków z PROW, ale to już nie w tym roku. Pani sołtys podjęła 

działania i zwołała zebranie wiejskie, na którym ustalono, że środki własne przeznaczone na 

remont sali zostaną w tym roku wykorzystane na wymianę okien na sali.  

 

Teresa Zabłocka sołtys wsi Gościmiec stwierdziła, że nie zgadza się na obniżenie kwoty. 

Poinformowała, że kiedy została sołtysem sala została doprowadzona do porządku, 
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informując o poczynionych pracach. Zadała pytanie, dlaczego teraz radna występuje  

o obniżenie kwoty, a nie jak jej mąż był sołtysem.  

 

Renata Wąsik stwierdziła, że remont sali był planowany około 4 lata temu, zwodzono ich. 

Były prowadzone rozmowy już wcześniej na temat obniżenia kwoty za wynajem sali. Sądziła, 

że po obniżce sala będzie częściej wynajmowana. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gminy przedstawił 

opinię odnośnie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen za wynajem 

sal wiejskich i ich wyposażenia stanowiących mienie komunalne Gminy Zwierzyn (opinia  

nr 110/2016 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poprosił o wyjaśnienie dlaczego w projekcie 

uchwały mowa jest o sali wiejskiej w sołectwie Zwierzyn II. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że zapis w uchwale obejmuje w jednym 

punkcie dwie sale, dlatego należało zmienić konstrukcję tej uchwały i rozbić osobno salę w 

Zwierzyn II, której stawka się nie zmienia i w Gościmcu, której rozpatrywana jest zmiana 

kwoty. 

 

Anna Ryś-Konieczna zapytała, czy nadzorowane są sale odnośnie stanu technicznego oraz, 

czy są one ubezpieczone. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że prace na budynkach wykonują osoby z uprawnieniami, 

nie mają sygnałów o złych stanach technicznych, nie robili żadnych ekspertyz. Sale są 

ubezpieczone. 

 

Mariusz Krzyżanowski zaproponował, żeby wziąć pod uwagę możliwość obniżania kwoty za 

wynajem sal w uzasadnionych przypadkach przez rady sołeckie. 

 

Andrzej Wiśniewski stwierdził, że raczej nie jest to możliwe, taką decyzję może podejmować 

wójt, ale co to znaczy w uzasadnionych przypadkach. 

 

Renata Wąsik – np. tylko dla mieszkańców Gościmca. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia cen za wynajem sal wiejskich i ich 

wyposażenia stanowiących mienie komunalne Gminy Zwierzyn. Projekt uchwały został 

odrzucony. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 2 radnych (Włodzimierz Nobis i 

Renata Wąsik), „przeciw” głosowało 8 radnych, „wstrzymało się „ od głosu 4 radnych 

(Justyna Pawlak-Gudynowska, Grzegorz Kuchciński, Robert Wcisło i Dorota Kruszyna).  

 

       b) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego na 

współfinansowanie przedsięwzięcia pn. „Remont drogi powiatowej 1359S Zwierzyn-

Górecko” 

 

       Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że projekt uchwały został wywołany w związku 

z tym, że stworzyła się okazja na wykonanie remontu drogi Zwierzyn-Górecko i powiat 

wystąpił o współfinansowanie przedsięwzięcia. 
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Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego na współfinansowanie przedsięwzięcia 

pn. „Remont drogi powiatowej 1359S Zwierzyn-Górecko” (opinia nr 111/2016 w załączeniu 

do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Jarosław Skiba zadał pytanie, jakiego odcinka drogi dotyczy kwota 30.000 złotych. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że jest to 700 m drogi, dodając, że są to pieniądze 

zaoszczędzone, gdyż przy przetargach udaje im się sporo ugrać i z takich środków mogą robić 

podobne zadania. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego na 

współfinansowanie przedsięwzięcia pn. „Remont drogi powiatowej 1359S Zwierzyn-

Górecko” pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem 

projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą  

Nr XXIII/117/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

       c) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok, 
 

       Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała o zmianach wprowadzonych  

w uchwale budżetowej na 2016 rok. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2016 rok (opinia nr 112/2016 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2016 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje 

się uchwałą Nr XXIII/118/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

         d) uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie 

wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu o nazwie „Puszcza Drawska”, 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że projekt uchwały dot. uzgodnienia 

obszaru Puszcza Drawska, na co mamy 30 dni. Jest to teren pomiędzy drogami na Gardzko  

i na Stare Kurowo (teren przejęty od gm. Strzelce Krajeńskie). Wyjaśnił, dlaczego projekt 

uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego nie powinien być przyjęty, dlatego 

zaproponował nie uzgodnienie tego projektu. Stwierdził, że następnym krokiem powinno być 

wyłączenie tego terenu z obszaru chronionego, skutków finansowych nie ma żadnych. 

 

Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że dzisiaj rano konsultował te poczynania  

z Nadleśnictwem Strzelce Krajeńskie, gdzie dowiedział się, że nie tylko nie będzie można nic 

na tym terenie budować, ale to co nie wpisuje się w ten obszar ulega likwidacji, tak skutkuje 

wprowadzenie takiej uchwały. 
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Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Włodzimierz Nobis poparł wniosek Andrzeja Wiśniewskiego sekretarza gminy, stwierdzając, 

że cały obszar to 51 ha, teren naszej gminy w stosunku do całości nie będzie przeszkodą dla 

obszaru chronionego krajobrazu. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały 

w sprawie uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Województwa Lubuskiego w sprawie 

wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu o nazwie „Puszcza Drawska” pod głosowanie. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 

radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XXIII/119/2016 (Uchwała w załączeniu do 

protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 6 i ogłosił przerwę w obradach.  

O godz. 12
40

 przewodniczący wznowił obrady. 

 

7. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania radnych. 

 

Stefania Sierocińska wnioskowała o rozebranie przystanku autobusowego koło 

„Agronomówki”, ponieważ nie spełnia swojej funkcji. Głosy mieszkańców są za 

postawieniem przezroczystego przystanku. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odnośnie rozebrania przystanku uznał wniosek za słuszny, jeżeli 

społeczeństwo nie umiejętnie z niego korzystać. W miarę posiadania środków zostanie 

ustawiony inny. 

Stefania Sierocińska wnioskowała o uwzględnienie w budżecie na 2017 r. budowę ścieżki 

rowerowo-pieszej wzdłuż ul. Kościelnej w Zwierzynie. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że w pierwszej kolejności należy przymierzyć się do budowy 

ciągu pieszo-rowerowego pomiędzy miejscowościami Strzelce Krajeńskie –Zwierzyn, co nie 

znaczy, że nie popiera wniosku radnej. 

Robert Wcisło zapytał, na jakim etapie jest zasilanie w wodę do posesji p. Kuświk oraz budowa 

ścieżki rowerowej w kierunku Zwierzyna. 
 

Tomasz Marć stwierdził, że w sprawie zasilania w wodę odbyły się rozmowy z potencjalnym 

podwykonawcą. Chcemy to zrobić po minimalnych kosztach, systemem gospodarczym, żeby 

nie przekroczyć 50.000 zł. Staramy się, żeby to zadanie było w tym roku wykonane. 

Natomiast budowa ścieżki do Zwierzyna się przeciąga z uwagi na pewne rzeczy proceduralne 

(właściciele gruntu zażyczyli sobie odpłatność za przekazany grunt), ale wszystko jest na 

dobrej drodze. 

 

Mateusz Ostapiuk inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn poinformował, 

że jedna osoba chce zapłaty za przekazanie gruntu, pozostali mieszkańcy wyrazili zgodę na 

przekazanie nieodpłatnie. 

 

Dorota Kruszyna zadała pytanie w związku z rejestracją szamb na terenie gminy, co  

z mieszkaniami komunalnymi, gdzie nie ma szamba. 
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Tomasz Marć odpowiedział, że jest taki obowiązek i nie zwalnia gminy z tych inwestycji.  

Włodzimierz Nobis zapytał, czy jest możliwość ustawienia znaku „zakaz dla samochodów 

ciężarowych” na drodze gminnej w Górkach Noteckich wzdłuż torów kolejowych. Stwierdził, 

że ze stawianego pytania wynika, że potrzebna jest droga łącząca Górki Noteckie  

z Santokiem. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że problem ciężkiego transportu dotyczy nie tylko gminy 

Zwierzyn. Znak drogowy jest, postara się wyczulić funkcjonariuszy policji, żeby przyjrzeli się 

tym praktykom. Zamysł drogi Górki Noteckie - Santok był poruszany podczas rozmów  

z prezydentem Gorzowa, wspólnie nad tym pracują. 

 

Anna Ryś-Konieczna zadała pytania: 

 o młyn w Zwierzynie, 

 czy gmina wznowiła rozmowy w sprawie gazu ziemnego,  

 czy jest szansa zrobienia drogi dojazdowej do ul. Leśnej w Sarbiewie, gdyż 

mieszkańcy mają problem dojazdu do swoich posesji, 

 czy gmina nie może wysyłać informacji do SG05 o zgonach mieszkańców. 
 

Tomasz Marć odnośnie młyna odpowiedział, że okres karencji już minął. Odbył dwa 

spotkania z komornikiem. Miała być zrobiona nowa wycena po pożarze, są określone 

procedury, pewnych rzeczy nie można „przeskoczyć”. Gminie zależy na tym, żeby zakończyć 

to jak najszybciej. W sprawie gazu musi być oddolna deklaracja, muszą być wnioski zbiorcze, 

żeby firma, która kładzie główne nitki mogła zacząć prace. Odnośnie ul. Leśnej były 

przeprowadzone rozmowy z sołtysem, padły propozycje i rozważania. Jest sprzeczność 

interesów (obawy mieszkańców, że woda z drogi spłynie do ich ogródków). Postaramy się 

jednak pochylić się nad rozwiązaniem tego problemu. W sprawie zgonu należy kontaktować 

się bezpośrednio z SG05, gdyż obowiązuje umowa firmy z mieszkańcem. 

Dorota Kruszyna poinformowała, że 19.09.2016r. odbyło się zebranie sołeckie w Górecku, na 

którym mieszkańcy skarżyli się, że radni nie zgłaszają dróg do remontu, więc ona zgłasza 

wielką dziurę w drodze do Górecka. 

Mirosław Gniewczyński poinformował o problemach mieszkanek B. Grabowskiej  

i B. Sawoch oraz innych mieszkańców Górek Noteckich z pędzącymi ciężarówkami (tumany 

kurzu) na ul. Cmentarnej. Poinformował również o wnioskach złożonych do budżetu na  

2017 r. Starostwa Powiatowego w Strzelcach Krajeńskich. 

 

Wnioski złożone wyłącznie na piśmie: 

 

Włodzimierz Nobis wnioskował o: 

 ustawienie lustra na drodze Górki Noteckie- Brzezinka (przy krzyżu),  

 ustawienie znaku drogowego „uwaga dzieci” na drodze w Brzezince koło krzyża, 

gdzie odbywa się zbiórka dzieci dowożonych do szkoły,  

 rozpoczęcie remontu w ośrodku zdrowia w Górkach Noteckich (jest deklaracja lekarza 

do pracy). 

 

Renata Marcińczak prosiła o:  
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 uzupełnienie ubytku w drodze na ul. Kościelnej w Zwierzynie,  

 udrożnienie studzienki na ul. Mostowej w Górkach Noteckich na wysokości posesji p. 

Kurz. 
 

Grzegorz Kuchciński prosił o:  
 interwencję w sprawie złego oznakowania przejść dla pieszych,  

 przegląd obiektu mostowego na ścieżce rowerowej pomiędzy szkołą w Górkach Noteckich  

a tzw. starą pocztą. 

 

Jarosław Skiba wnioskował o:  
 wyrównanie skrzyżowania przy przystanku, na którym zatrzymuje się gimbus szkolny,  

 podanie terminu zamontowania tablic kierunkowych w Sarbiewie, 

 odrestaurowanie lub wymianę tablicy informacyjnej przy sklepie p. Dzwończyka. 

 

Justyna Pawlak- Gudynowska wnioskowała o:  
 remont (dostosowanie do wymogów Sanepidu) Ośrodka Zdrowia w Gościmcu celem 

przywrócenia praktyk lekarskich,  

 naprawę mostku na rzece „Stara Noteć” przy posesji p. Dąbrowskiego oraz odkrzaczenie  

go przy pomocy pracowników CIS-u,  

 odkrzaczenie drogi powiatowej Gościmiec-Błotno-Pławin, 

 wskazała na brak oznakowania hydrantu obok figurki w Błotnie. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 7. 

 

8. Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów 

Kamila Lisek sołtys Górek Noteckich zapytała o przepust przy posesji p. Roguta. 

 

Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że powiat zobowiązał się, że go naprawi. 

 

Janusz Lessnau stwierdził, że dziura zgłoszona przez radną D. Kruszyna została już zaklejona 

oraz podziękował za poparcie wniosku o remont drogi do Górecka. 

 

Elżbieta Saliwon sołtys Sarbiewa wnioskowała o: 
 wycięcie gałęzi przy drodze koło posesji p. Traczyka,  

 wycięcie drzewa przy placu zabaw w Sarbiewie, które zasłania wyjazd na drogę, 

 naprawę drogi przy placu zabaw w Sarbiewie w stronę posesji p. Kupczak,  

 zaproponowała przykładem gm. Santok, żeby drogi dojazdowe do swoich posesji naprawiali 

mieszkańcy. 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że wycięcie drzewa i gałęzi zostanie zgłoszone do powiatu. 

Odnośnie drogi do posesji p. Kupczak stwierdził, że gmina ma określone priorytety, ale jak 

będzie rozbierany młyn w Zwierzynie, to postarają się tym gruzem drogę zagęścić. Odnośnie 

wniosku, żeby sami mieszkańcy robili drogę, stwierdził, że znając ich postawę, to chyba nie 

będzie łatwo. 

 

Dorota Witkiewicz sołtys Brzezinki zapytała o remonty na drodze od posesji p. Kowalik do 

posesji p. sołtys oraz na innych drogach w Brzezince. 
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Tomasz Marć udzielając odpowiedzi stwierdził, że na razie to i tak jest za sucho, żeby 

remontować, ale chciałoby się, żeby wszędzie były położone dywaniki asfaltowe, jednak 

„chcieć to nie zawsze móc”. 

 

Wnioski złożone wyłącznie na piśmie: 

 

Jadwiga Przybyszewska sołtys Błotna wnioskowała o: 
 odkrzaczenie drogi gminnej w Błotnie od figurki do wału, 

 odkrzaczenie drogi powiatowej Błotno-Pławin. 

 

Janusz Lessnau sołtys Górecka: 
 przekazał wniosek mieszkańców o wyasfaltowanie drogi w Górecku od kościoła wzdłuż 

boiska,  

 prosił o informację na temat szamb ekologicznych, o których była mowa na spotkaniu  

z wykonawcami. 

                                                                                                                                                                                               
Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 8.  

 

9. Wolne wnioski i informacje. 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn złożyła 

sprawozdanie pokontrolne z przeprowadzonej kontroli w Gminnym Zespole Placówek 

Oświatowych w Zwierzynie w dniu 12 września 2016 roku przez zespół kontrolny Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Zwierzyn, której tematem była analiza kosztów dowozu uczniów 

niepełnosprawnych w 2016 roku (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

Salę opuściła radna Renata Wąsik i Justyna Pawlak – Gudynowska. 

Tomasz Marć wójt gminy odnosząc się do sprawozdania stwierdził, że generalnie jest 

problem z dowozem uczniów. Jest statutowy obowiązek, że do osiągnięcia pewnego wieku 

należy zabezpieczyć dowóz tych osób do ośrodka, ale są też osoby, które do dowozu się nie 

kwalifikują ze względu na przekroczony wiek. Zamierzamy prowadzić rozmowy  

z burmistrzem Strzelec Krajeńskich, czy ośrodka dla tych osób nie dałoby rady otworzyć na 

terenie Strzelec Krajeńskich.  

Mirosław Gniewczyński poddał przyjęcie sprawozdania pod głosowanie. Sprawozdanie 

zostało przyjęte jednogłośnie, za jego przyjęciem głosowało 12 radnych. 

Włodzimierz Nobis zaproponował, żeby do ośrodka Zdrowia w Zwierzynie sprowadzić 

okulistę, gdyż jest taka potrzeba wśród mieszkańców gminy. Twierdził, że należałoby 

rozliczyć sołtysów, że na dożynkach gminnych wystawione były wieńce tylko przez cztery 

sołectwa. 

Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że przystępują do przygotowania pomieszczeń  

w ośrodku zdrowia w Górkach Noteckich dla lekarza, stwierdzając, że generalnie  

z pozyskaniem lekarza jest problem. Wyraził ubolewanie nad tym, że na dożynkach 

gminnych nie było przedstawicielstw sołectw, dla których to święto było dedykowane. 
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Dorota Kruszyna poinformowała, że reprezentuje gminę w Radzie ds. kobiet i rodzin  

z obszarów wiejskich i prosi o wnioski i uwagi, które będzie mogła przekazać. Odnośnie 

dożynek gminnych stwierdziła, że coś niedobrego dzieje się w naszym środowisku, że 

mieszkańcy nie chcą uczestniczyć w takich imprezach. Należałoby ich do tego zachęcić. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że następna sesja odbędzie  

się 26 października 2016r. o godz. 11
00

 i zamknął punkt 9. 

10. Zamknięcie XXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

Mirosław Gniewczyński o godzinie 13
40

 zamknął obrady XXIII zwyczajnej Sesji Rady 

Gminy Zwierzyn. 

 

  

         Protokółowała:                                                                      P r z e w o d n i c z y ł : 

Inspektor ds. obsługi rady gminy                                               Przewodniczący  Rady Gminy    

            

      Marzena Kaczmarek              Mirosław Gniewczyński 
 

 

 

 


